



Protokoll Styremøte

Vår dato
15.01.24

Vår referanse
SIHK 01/24

SIHK-møte nr. 01/24

Til stede:

Per Jore (PJ)

Nicklas Ewen (NE)

Tom Erik Augestad (TEA)

Simen Kristiansen (SK)

Håvard Listaul (HL)

Ronald Røsler (RR)

Elin Skrettingland (ES) *Via teams*

Camilla Hovet Nikolaisen (CHN) *Via teams*

Møtested:	Klubbhuset
Møtedato/-tid:	Mandag 15 januar, kl. 18:00

AGENDA

01/24 **Godkjenne innkalling og sakliste** **TEA**

Vedtak: *Innkalling og sakliste for SIHK 01/24 godkjennes med 2 saker lagt til under eventuelt. Protokoll SIHK 16/23 godkjennes etter signering og publiseres på vår hjemmeside.*

02/24 **Innlegg fra valgkomite** **PRJ**

Generell diskusjon rundt kommende årsmøte og valg av nye representanter. Tom Erik Augestad og Håvard Listaul er valgt inn for 2 år og stiller ikke til valg.

- Følgende stiller til gjenvalg for kommende årsmøte: Ronald Røsler,
- Følgende stiller ikke til gjenvalg: Elin Skrettingland, Simen Kristiansen, Camilla Hovet Nikolaisen, Monica Larssen
- Eric Bjørnstad trekker seg fra styret og Håvard Listaul tar over som nestleder. (Se sak 09/24 – 2)
- Styret har foreslått 3 kandidater til styret, sendt på melding (Kun representert fra bredde)
- Styret anbefaler følgende representanter til neste styre: ungdomsrepresentant, medlem fra U18 og representant fra senior (A eller B lag)

Vedtak: *Til orientering*

- 03/24** **Årsmøte – fordeling av oppgaver** **TEA/HL**
- Det nærmer seg årsmøte og forberedelser til dette må startes. TEA kartlegger oppgavene og legger ut på Spond slik at styremedlemmene kan assistere.
- Aktuell dato for styremøte: 14 mars 2024
 - Dirigent for møtet: God erfaring med Jan Thore Lauritzen
 - Mulig vedtekter må endres, HL sjekker
 - Oppsummering og gjennomgang av årsmøte dokumenter på neste styremøte som blir 5 februar.
 - Huskeliste for årsmøte ligger i års-hjul på SIHK hjemmeside

Vedtak: *Til orientering*

- 04/24** **Innlegg fra lagleder U18** **NE**
- Nicklas Ewen snakket varmt om tiden i U18 og viste oss en video fra treningsverdagen. NE har sitt siste år som lagleder så støtteapparatet til U18 må ha stort fokus fremover mot neste sesong. Det er høy kvalitet på treningene som fungerer på elite nivå, på logistikk er SIHK på toppen ifølge NE. Spillerne trives i situasjonen med TTG, boforhold og trenings fasilitetene. NE ønsker svært gjerne at det gode arbeidet fortsetter. Hovedtrener og NE har bygd opp en god rutine og gode rykter for SIHK de siste årene. Det som blir viktig for neste sesong er som nevnt å kartlegge hele støtte apparatet.

Vedtak: *Til orientering*

- 05/24** **B-VM i kjelkehockey i april** **TEA**
- Det arrangeres B-VM i kjelkehockey i Skien Ishall i april og her ønsker Fritidsparken assistanse. Det vil bli møter med FP fremover for å kartlegge hva SIHK skal og kan bidra med. Her blir det store muligheter for dugnads inntekter til alle lag.

Vedtak: *Til orientering*

- 06/24** **Depot oppussing og feilrettinger** **SK/TEA**
- Det har forsvunnet utstyr fra depotene i kjelleren i løpet av den siste tiden. Noe har nok blitt «lånt» og ikke lagt tilbake, men det finnes også tegn til direkte tjuveri. De fleste depoter har fått nye låser, men fremdeles er det mangler. Depoter er også under oppussing slik at utstyr har vært mer eksponert. Klubben tilstreber å få skikkelig lås til samtlige depoter i løpet av sesongen. Andre tiltak kan også iverksettes.

Vedtak: *Til orientering*



07/24 **Montering av CCTV i gangen til depot** **TEA**
Det lånes mye i depot og puckbøtter, køller og utstyr flyttes eller blir borte. TEA har erfaring med ett enkelt system som kunne fungert utmerket til å bruke i klubben. Systemet kan ta opp bevegelse og sletter automatisk gammelt opptak. TEA kan montere dette for å få en rimelig løsning

Vedtak: *HL sjekker lovlighet med å sette opp kamera, TEA sjekker om FP har innvendinger. Om det ikke er noen innvendinger er styret positiv til å sette opp ett CCTV system*

08/24 **Eventuelt** **TEA**

1. 4 – 5 divisjon sekretariat

A-laget får ikke startet Live Arena i TA slik at alt må føres manuelt på papir og sendes inn i ettertid. Dette er meget tidkrevende og det har vært utfordrende med tilgang på skriver for å ta ut lister. Alt fungerer for B-laget, så det burde ikke være noe problem

Vedtak: *TEA sjekker om det ligger noen sperrer i TA for å føre resultatene i live arena. Alle som skal starte Live Arena må ha rettigheter som «Kampansvarlig», så dette må verifiseres av TEA. Det er nye PC'er i sekretariatet med dedikert PC for TA. Denne maskinen har også skriver tilkoblet.*

2. Nestleder gir seg i SIHK

Eric Bjørnstad gir seg som nestleder i klubben av familiære hensyn. Styret foreslår Håvard Listaul som nestleder og Elin Skrettingland går fra varamedlem til styremedlem.

Vedtak: *Enstemmig vedtatt*

Signering av protokoll:

Tom Erik Augestad

Simen Kristiansen

Elin Skrettingland

Håvard Listaul

Ronald Rösler

Camilla Hovet